
 
 
 

 

Van: Martijn Korte <Martijn.Korte@flevoland.nl>  
Verzonden: dinsdag 5 september 2023 11:53 
Aan: Frank Schellen <F.Schellen@ponderaconsult.com> 
Onderwerp: RE: Zonpark Meerkoetenweg Lelystad 
 
Dag Frank, inmiddels heb ik bericht onze interne adviseur gehad. We komen tot de volgende 
(voorlopige) conclusie: 
 
Nogmaals eerst mijn reactie in het kader van de Nieuwe Initiatieven 
 
Het initiatief is in te schalen als: 
 
C)         Ten aanzien van het getoetste aspect zal door nader overleg of onderzoek afgetast 
moeten worden of realisatie wenselijk/mogelijk is en welke aanpassingen/maatregelen daarvoor 
nodig zijn.  (Geel) 
 
De reden hiervoor is als volgt: 
Alhoewel er sprake is van een wijzigingsplan binnen een geldend bestemmingsplan, waarin de realisatie 
van bouwwerken voor de opwekking van duurzame energie onder voorwaarden planologisch mogelijk 
gemaakt kan worden, kan het zijn dat het betreffende oppervlak buiten het door Provinciale Staten 
vastgestelde maximum oppervlak voor zonneparken voor het gehele grondgebied van Flevoland valt. Dit 
maximum is opgenomen in onze Structuurvisie Zon en is gesteld op 500 hectare voor de gehele 
provincie. Als het oppervlak van dit initiatief reeds hierin is opgenomen/gereserveerd, dan geldt voor 
dit initiatief een ja, mits-advies. De voorwaarden en bouwstenen van de Structuurvisie Zon zijn dan van 
toepassing, aangevuld met onze andere ruimtelijke beleidskaders zoals het Omgevingsprogramma en 
Landschapsvisie.  
Indien het oppervlak van deze uitbreiding echter niet is gereserveerd in het voornoemde quotum van 
500 ha, dan zal hiervoor nader in overleg getreden dienen te worden met ons als provincie, om de 
haalbaarheid af te stemmen. Provinciale Staten heeft aangegeven zeer terughoudend te zijn bij het 
toestaan van zonneparken in het landelijke gebied, met name als deze buiten het vastgestelde quotum 
valt. 
 
Welnu: 
 

1. Het is een uitbreiding van het eerder ingediende en gerealiseerde plan Meerkoetenweg 21 voor 

30 ha zon op een terrein van 33 ha. De uitbreiding zou de afronding zijn van het gehele plan.  

2. In fase 1 van 500 ha is er volgens onze database nog zeer beperkt ruimte. Hier gaat het om 3 

ha, dat zou nog net kunnen. Let op: om meet te doen moet het gaan om een plan dat in 

procedure is gebracht 

3. Onze omgevingsverordening stelt dat het verbod voor zonneparken op gronden met agrarische 

bestemming pas geldt vanaf de 2e tranche van 500 ha. 

 
Dus het voorliggende initiatief zou nog net mogelijk gemaakt kunnen worden, als een project wordt 
ingediend bij ons. Een project is pas ingediend als het in procedure is gebracht, en dan zou theoretisch 
gezien deze uitbreiding nog onder de eerste tranche kunnen vallen.  
 
Wacht dus niet te lang met het in procedure brengen van dit initiatief, de beschikbare ruimte binnen 
onze 1e tranche van de Structuurvisie Zon is nagenoeg verbruikt. 
 
Voldoende voor nu? 
 
Grt Martijn Korte 
 
Met vriendelijke groet, 
 
drs. H.M. (Martijn) Korte 
Beleidsadviseur Ruimtelijke Ontwikkeling  
Accounthouder ruimtelijke plannen Dronten, Lelystad en Zeewolde  
Provincie Flevoland 


